
RESUM ACTA JUNTA AFA DEL DIMECRES   18 D’ABRIL  DE 2018, A LES 18:00 
HORES. LLOC: ARENAL DE LLEVANT.  
 
 
 
 
PRESENTS: Anna Guerrero (PRESIDENTA), Laia Quilez (Vicepresidenta), ALBERT        
Montes (Vicepresident), Yolanda Echene (Secretària), Laia Roca (Comunicació), Raül         
Amigó (Fem Barri), Inés i Carolina (Membres d’Escola en Lluita), Esther Viñals (Menjador),             
Isa Valero (Inclusiva), Laura Vallverdú ( Belluga’t), Mònica Dapena (Solidaritat) i Txell            
Alvira ( Xerrades);   i a més com a socis del AFA i del Consell Escolar:   Marc Roigé.  
 
ORDRE DEL DIA:  
 
1.- FESTA  15 ANYS DE L’ESCOLA.  PREPARATIUS.  
2.- PROPERES ACTIVITATS DE L’AFA (FESTA FI DE CURS, CURSA SOLIDÀRIA,           
ALTRES)  
3.- ENQUESTA D’ACTIVITATS QUE REALITZA L’AFA. IDEES DE OM TIRAR-HO          
ENDEVANT. .  
4.- CALENDARI ELECCIONS.SEGUIMENT.  
5.-   PREGUNTES I TEMES SOBREVINGUTS. .  
 
 
 
Començant pel PUNT PRIMER de l’ordre del dia, respecte a la festa dels 15 anys de                
l’escola, es comenta que cal que els delegats de les classes animin a les famílies a                
participar i donar idees. es planteja posar una data limit per aportar idees, com per exemple,                
el 2 de maig de 2018. Un dels intervinents manifesta que no estaria de més fer partícips als                  
nens/alumnes de que volen fer per celebrar l’aniversari de l’escola.  
 
 
 
Respecte al SEGON ordre del dia, per part de solidaritat es manifesta que la cursa és el                 
proper 13 de maig, que els tríptics ja s’han encarregat, i que, aquest any és l’ultim any que                  
ens els imprimeixen de forma altruista. L’any vinent ens els faran pagar. respecte a les               
samarretes, aquest any s’han pogut adquirir a un preu més baix, (1.80€) i en dos setmanes                
ja estaran. Aquest any es torna a repetir de beneficiari ( FUNDACIÓ CATALANA DE LA               
PARALISIS CEREBRAL), ja que s’involucren molt amb les activitats de l’escola, i a més              
han donat una serie de coses (impressores, etc,,) per poder fer una rifa, i que aquesta                
sigues atractiva. Aquest any també hi hauran els regals als participants de les bosses el               
dia de la cursa, així com la donació de fruita als participants. També aquest any, a la cursa                  
ens acompanyaran i participaran membres de la Fundació, a l’igual que l’any passat. LA              
CURSA CORRESPON AL CURS DE QUART preparar-la.  
 
El SAPIENS, aquest any es torna a repetir, i la causa SON ELS REFUGIATS, es farà el                 
pròxim 2 de juny de 2018, i caldrà fer una crida, un mes abans, perquè la gent vagi                  



apuntant-se i es comencin a fer els grups de participants (mínim de 5 persones amb un                
màxim de 8 persones). Cal que hi hagi un mínim de 20 grups perquè l’activitat pugui tirar                 
endavant.  
 
Per part de BELLUGAT els propers events son: 
 
.- FESTES DE MAIG. Cap de Setmana de 18, 19 i 20 de maig de 2018. A les festes de                    
Maig, els hi correspon als nens i nenes de primer sortir amb els capgrossos de l’escola. per                 
aquest motiu, s’han fet 6 disfresses més (actualment hi havien 6 nomes) per que sigui més                
fàcil la manipulació dels capgrossos . Abans el nen/nena voluntari/a havia de treure’s la              
disfressa i el capgròs i passar-li a un altre company; ara només caldrà que es passin el                 
capgròs ( en principi). S’ha restaurat un capgròs. s’ha pensat fer un standart on posi               
L’ARENAL DE LLEVANT, per quan es surt amb els capgrossos. També es faran corrandes              
amb els nens i nenes que hi participen de l’escola, i seria bo treballar-ho amb els ells.                 
També s’ha pensat que sería bo que cada nen i nena voluntari per portar els capgrossos                
sàpiga des de un inici quin capgròs portarà, i així no hi hauran “problemes” alhora de fer els                  
canvis. 
 
.- PAELLA. La paella es farà el 26 de maig de 2018,, i s’ha passat una graella als delegats                   
de SEGON CURS, (els hi correspon a aquest curs, la participació en aquesta activitat), per               
recavar voluntaris per dur a terme l’activitat. 
 
.- LA XERRADA D’EN VÍCTOR KUPPERS, s’ha canviat la data i per motius de la seva                
agenda, es farà el 4  de juny de 2018. 
 
.- FESTA DE FI DE CURS. El Mag (de 6 a 7) i el Ball (de 7 a 8), estan confirmats. També                      
s’han confirmat els 35 espais de jocs. El curs de 5è els hi correspon participar,               
s’encarregaran del photocool i pintacares. s’ha demanat aquest any permís a l’ajuntament            
per una tarima (per la musica), ja que de cadires en tenim suficients.  
  
.- 17 de MAIG DE 2018, hi ha prevista una xerrada per part de CUINA JUSTA ¿com és un                   
hort ecològic?. pendent de confirmació.  
 
 
Un cop dit les dates, es passa l’ultim punt de l’ordre del dia; dintre dels qual es troba la                    

caseta, les ombres  i l’assemblea del mes de juny.  
Pel que fa a la caseta per guardar les cadires, encara estem esperant que per part de                 
l’escola se'ns indiqui quin és el lloc idoni per col.locar-la. Pel que fa les ombres, encara no                 
en tenim cap resposta, i el tendal ja està posat.  
Pel que fa l’assemblea del proper dia 7 de juny, es planteja com hem de preparar-la, tenint                 
en compte la importància de la mateixa, i tenint en compte la poca assistència de l’anterior                
assemblea, (salvant els membres de la junta que hi eren presents, i alguns membres              
pertanyents a vocalíes, només hi havien dos pares de p3). s’ha decidit avançar-la a les 17                
hores i fer un petit berenar. 



Per part d’un assistent, es posa de manifest que potser es pensa en els que no hi venen, i                   
no en les persones que sí venen a les assembles. Potser el tema que es tracte en les                  
mateixes no son atractius per els socis.. ¿com s’han de plantejar les assemblees? 
 
Una assistent fa una critica constructiva envers les convocatòries de les Juntes, que malgrat              
són obertes, no es facilita l’acolliment per part dels que no pertanyen a la Junta. Es parla de                  
fer una petita presentació de cada un dels components de la junta, de manera que els socis                 
assistents per primer cop els puguin conèixer a tots. 
 
 
Dit això, es planteja anar al PUNT QUART de l’ordre del dia respecte de les eleccions. El                 
plaç per presentar candidatures finalitza el proper 18 de maig de 2018. 
 
S’obre un debat respecte al model de junta que tenim, quin model de junta volem, i com ho                  
podem enfocar.  
 
S’obre un extens debat al respecte, parlant de en quin model de junta ens agradaria seguir                
treballant i sobre qui està disposat a encapçalar-la, si fos el cas. 
 
S’aixeca la sessió a les 20:40 hores.  
  
 


